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                            Hasle Skole, Herredsvej 15, 8210 Aarhus V 

Telefon: 8713 9410 

Mail:has@mbu.aarhus 

 

 Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag d. 6. marts 2024 kl. 16.30 – 19.00.  

Vi mødes i personalerummet  

Til stede: Iben Bøtker, Helle Servé, Irene Bak, Helle Sværke, Sarah Jost Sandberg, Søren Marcussen, Thea 
Haahr Mukai, Søren Lund-Olsen, Catrine S. Jeppesen, Berit Toft Hasselstrøm, Jeppe Møller Pedersen, Louise 
Klintemark, Aya Wael Matar (7.c) , Frida Lindegaard Nissen  
 

Afbud: Berit, Søren Marcussen, Frida.  
 

Ref: Ledelsen/LG 

Sang /Søren: Den blå anemone 

 Dagsordens punkt Referat Evt beslutning 

1. Godkende dagsorden   

2. Referat fra 7. feb godkendt pr 
mail 

  

3. Orientering elevråd 
- Kulturdag som 

mulighed? 

- Kulturdag: 6. – 9. årgang. Spise fælles i 
hallen. Dans. Fortælle om sit eget land. 
 
Der har allerede været afholdt 
kulturdag for 8. og 9. årgang (da 9. 
årgang er presset i foråret pga 
eksamen) Elevrådet er fortsat i gang 
med at planlægge en dag for 6. – 8. 
årgang. Punktet er også med på 
dagsordenen til FU (Skolens 
forretningsudvalg) 
 

- Kantinen: Mange er glade for nye 
retter: Særligt toast, kyllingeburger, 
æblejuice.  
 

- Elevrådet har været rundt i 3. – 5. årg 
og talt med eleverne om hygiejne på 
toiletterne. Spg: Hvor er spejlene 
blevet af? 
LG: Spejlene sættes op i 
omklædningsrummene, da det giver 
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anledning til at mange samler sig på 
toiletterne, hvis der er spejle. 
Tilbagemelding fra bestyrelsen: Godt 
at elevrådet går ud og snakker med 
klasserne om rene toiletter – flot 
arbejde. 
Bestyrelsens børn har fortalt om 
indsatsen derhjemme. 

4.  Orientering personale 
- Skærmtid – data, hvor 

mange bruger skærm i 
pauser, når børnene 
spiser? 

 
Forældrehenvendelse vedr skærmbrug i 
spisepausen. Ved sidste SB møde blev der 
aftalt at der skal undersøges, hvor mange 
klasser og med hvilken begrundelse, der 
anvendes skærm i spisepausen? 
  
Det er svært at levere nøjagtig data.  
Indskoling: Mener at det bruges en del. 
Mellemtrin: Kan være Ultranyt man ser, men 
oftest hvor det har en funktion. 
Det skaber ro i spisesituation. 
Udskoling bruger man ikke skærm i pauser 
 
Det er meget forskelligt, hvordan skærmen 
bruges i spisepausen og med forskellig 
begrundelse. 
 
SB tilbagemelding: 

- Nogle er utilfredse med at børnene ser 
film, da børnene så ikke spiser. 

- Data fra SB: 2. klasse – ser hver dag 
Ultranyt. Ultranyt er ikke for den 
målgruppe.  4. klasse ser noget 4 dage 
ud af 5.  

- Ærgerligt at man skal ty til skærm for 
at få ro.  

- Udfordring for de børn der ikke er vant 
til at se meget fjernsyn, at de kommer 
i skole og ser fjernsyn hver dag i 
spisepausen. 

- Elevråd tilbagemelding:  Da hun gik på 
mellemtrinnet var det vitser og 
højtlæsning i spisepausen.  

- Problem at der ikke er tid nok til 
spisning. 

Vi tager pkt op igen senere ift konkret svar til 
forældrehenvendelsen 

 

5. Orientering forældre 
- Bod til forårskoncert? 

 

 
- Forårskoncert d. 18/4-24.  
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- Tilbagemelding fra 

mødet med Skole og 
forældre vedr budget 
 
 
 
 
  
 

- Fondsansøgningsgruppe 
og det videre arbejde 

Før koncerten og i pausen er den åben. 
Thea er tovholder.  
Skal der være et særligt fokus? Trafik? 
Vi tager det op på næste møde ift 
tema for boden. 
Klistermærker udleveres fortsat. 
Samme uge er der skoleuge, kan man 
invitere indenfor til forårskoncerten? 
Dilemma at der er mange i hallen, men 
vil være en god signalværdi. 
 

- I sidste uge blev der afholdt et online 
møde omkring økonomi og budget. 
Det var foreningen Skole og forældre, 
der havde indkaldt alle skolernes 
bestyrelser. Her opfordredes 
forældrene i skolebestyrelsen til ikke 
at godkende skolernes budgetter for 
2024. 
 

- Fondsansøgning. Google docs er 
oprettet i gruppen – hvad kan man 
søge? 
Mange fonde men skolen skal ofte 
supplere med ca 50 %.  
I gang med en proces: Kan man lave 
foreningen Hasle Skolers venner? 
Det vil lette ansøgningen, at det er en 
forening, der søger. Der betyder, at 
der skal laves vedtægtsudkast.  
 
 

6. Orientering ledelse 
- Skoleudviklingssamtale 

 
 

- Tillæg til 
mobbepolitikken af 
trivsel og samvær på 
Hasle Skole.  

 
- Sarah har deltaget i 

skoleudviklingssamtalen 
 

- Den gennemgås igen på kommende SB 
møde 

 

  Tapas /Pause   

8. Oplæg fra ledelsen vedr 
kommende besparelser. 

Ledelsen fortæller at materialet for 
besparelser har været gennemgået på to 
stormøder med pædagoger og lærere og 
desuden været i forretningsudvalget (FU). 
  
Besparelsen skyldes stigning i elever til 
specialklasser og et mindre 
faldende elevtal. 
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Det betyder at 5 lærerstillinger og 1 
pædagogstilling skal spares væk 
 
Klavs gennemgår budgettet 
 
Skolebestyrelsen kan ikke godkende budgettet 
 
Der aftales, at der indkaldes til et ekstra møde, 
hvor budgettet gennemgås igen, så 
bestyrelsen føler sig bedre i stand til at tage 
stilling til at godkende (ikke godkende) 
budgettet 
 

9.  Punkter til næste møde 
 
 

- Kort opsamling fra mødet med dagtilbud. 
 
- Trafik – forslag om at flytte skolens mødetid 
om morgenen pga meget trafik på Herredsvej 
lidt før kl. 8 om morgenen. 
 
- Forslag til fælles møde mellem 
skolebestyrelse og forældrerådene 
 
- Vi tager antimobbepolitikken med til næste 
møde 
 

- klassekasse – hvor meget må skolen 
indkræve? 

 

12. Highlights til referatet 
 

Godkendes i outlook – herefter på aula  

13.  Evt. Forslag: 
En bestyrelsesdag 
 

 

 
 

 


